
Protokół Nr 14/16 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

odbytego w dniu 22 września 2016 r. 

 
Kolejne posiedzenie komisji otworzył Pan Marcin Janiak – Przewodniczący, który 

powitał radnych i zaproszonych gości. W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne 

do obradowania i przedstawił zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

1. Zapoznanie się z wynikami sprawdzianu szóstoklasistów oraz klas gimnazjalnych. 

2. Sprawy bieżące i różne – analiza działalności przedszkola. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag. Następnie Przewodniczący 

przystąpił do zatwierdzenia protokółu z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był 

w Urzędzie Gminy wyłożony do wglądu, poza tym oznajmił, iż jest możliwość zapoznania się 

z jego treścią w dniu dzisiejszym.  

W związku z tym, że do protokołu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych 

uwag, przewodniczący komisji zarządził głosowanie w sprawie jego przyjęcia. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

W tym punkcie obrad głos zabrała Pani Edyta Bulniak – Bąk, która przedstawiła wyniki 

egzaminów szóstoklasistów oraz klas gimnazjalnych. 

W pierwszej kolejności radni zapoznali się z wynikami uczniów szkół podstawowych: 

 z zakresu wiedzy z matematyki oraz języka polskiego, gdzie maksymalnie można było 

uzyskać 40 pkt: 

- VI klasa ze szkoły w Chociwiu – 24,14 pkt, 

- VI klasa ze szkoły w Widawie – 22,93 pkt, 

- VI klasa ze szkoły w Ochlach – 20,17 pkt, 

 z języka angielskiego – maksymalna liczba punktów  - 40: 

- uczniowie szkoły w Chociwiu – 30,86 pkt, 

- uczniowie ze szkoły w Widawie – 28,05 pkt, 

- uczniowie ze szkoły w Ochlach – 22,05 pkt, 

Podsumowując powyższe Pani Bulniak – Bąk oznajmiła, że średnia gminy z egzaminu 

z matematyki i języka polskiego kształtuje się na poziomie: 23,18 pkt, natomiast z języka 

angielskiego wyniosła 20,18 pkt. W tym miejscu Pani Bulniak – Bąk poinformowała, że 

osiągnięte wyniki mieszczą się w granicach średniej krajowej. 

W toku dalszej wypowiedzi radni zapoznali się z wynikami gimnazjalnymi na terenie gminy.  

  część humanistyczna w zakresie historii i WOS- do uzyskania 100%: 

- uczniowie z Widawy 47,5%, 

- uczniowie z Chociwia – 51%, 

 wiedza z zakresu języka polskiego: 

- uczniowie z Widawy – 68,6%, 

- uczniowie z Chociwia – 62%, 

 wiedza z zakresu matematyki: 

- uczniowie z Widawy 49%, 

- uczniowie z Chociwia – 36%, 

 wiedza z zakresu przyrody: 

- uczniowie z Widawy – 47,3%, 



- uczniowie z Chociwia – 47,00%, 

 wiedza zakresu języka angielskiego na poziomie podstawowym: 

- uczniowie z Widawy - 61%, 

- uczniowie z Chociwia – 48%, 

  wiedza z zakresu języka angielskiego na poziomie rozszerzonym: 

- uczniowie z Widawy – 44,3%, 

- uczniowie  z Chociwia – 26,00% 

 

Odnosząc się do powyższego glos zabrał radny Dobrowolski, który pytał o frekwencję 

uczniów na egzaminach. 

Pani Bulniak – Bąk odpowiedziała, że oprócz 1 ucznia, który był zwolniony, obecność na 

egzaminie była 100 procentowa. 

Następnie radni pytali o zainteresowanie młodzieży szkołą zawodową znajdującą się 

w Zespole Szkół w Widawie.  

Pani Bulniak – Bąk odpowiedziała, że obecnie z oferty szkoły korzysta 5 uczniów.  

W tym miejscu radny Janiak – przewodniczący Komisji twierdził, że dyrektor szkoły 

prowadzi zbyt małą agitację do szkoły, dodał, że kiedyś młodzież była zapoznawana 

z przedsiębiorcami naszego terenu oraz działalnością jaką prowadzą, a także propozycją 

odbywania praktyk w tych przedsiębiorstwach.  

Kolejno głos zabrał radny Dobrowolski, który dopytywał, czy w gimnazjum w Widawie 

zostały rozdzielone lekcje wychowania fizycznego, oddzielnie dla dziewcząt i chłopców.  

W temacie głos zabrał radny Janiak, który stwierdził, że oddzielne zajęcia będą dopiero 

od II półrocza. 

 

Ad. 2 

Realizując zaplanowany porządek obrad głos zabrała Pani Krystyna Partyczyńska – dyrektor 

Publicznego Przedszkola w Widawie. Oznajmiła, że do placówki w Widawie 

zadeklarowanych jest72 dzieci, natomiast filia przedszkolna w Brzykowie opiekuje się 44 

dziećmi. W tym miejscu Pani dyrektor poinformowała, że w tym roku w Brzykowie został 

uruchomiony oddział wczesno przedszkolny – dla dzieci od 2,5 roku.  

Kontynuując stwierdziła, że nawet uruchomienie nowego w przedszkola w Widawie 

prawdopodobnie nie spowoduje zamknięcia filii w Brzykowie, gdyż duże zainteresowanie 

istnieniem tej placówki wykazują rodzice dzieci mieszkających w tamtym rejonie gminy.  

W toku dalszej wypowiedzi Pani Partyczyńska poinformowała, że istniejący budynek 

przedszkolny w Widawie spełnia określone wymogi Nadzoru Budowlanego, jednak 

powierzchniowo zapewnia on miejsce dla 50 dzieci, a nie 72. W tym miejscu dodała, że 

wszelkie ćwiczenia ruchowe możliwe są do wykonania po zsunięciu stolików bądź na 

świeżym powietrzu.  

Następnie głos zabrał radny Janiak – przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, 

który pytał o zaangażowanie ze strony rodziców w funkcjonowanie przedszkola.  

Pani dyrektor oznajmiła, że rodzice chętnie pomagają w pracach, które urozmaicają dzieciom 

czas spędzony w przedszkolu. Natomiast zauważa się brak inicjatywy rodziców w 

działaniach, które przynosiłyby materialne korzyści dla przedszkola np. zorganizowanie balu 

kanałowego, oznajmiła Pani dyrektor. W toku dalszej wypowiedzi Pani Partyczyńska 

poinformowała, że w przedszkolu, na potrzeby dzieci został zatrudniony logopeda.  

Poza tym dodała, że placówka przystępuje do programu „Radosne przedszkole”. 

Kolejno głos zabrała radna Dorota Drabent, która pytała o edukację niepełnosprawnego 

dziecka z Osiecznej. 

Pani dyrektor odpowiedziała, że w/w dziecko korzysta z nauki indywidualnej w wymiarze 

4 godzin tygodniowo.  



Kolejno głos zabrał radny Barwaśny, który pytał, czy w przedszkolu można już zauważyć 

dzieci o szczególnych zdolnościach.  

Odpowiadając na powyższe Pani Partyczyńska oznajmiła, że są dzieci, które bardziej 

preferują zajęcia plastyczne, inne śpiewanie, ale generalnie można stwierdzić, że okres 

przedszkolny jest okresem poszukiwań.  

Kolejno głos zabrał radny Dobrowolski, który pytał o współpracę przedszkola z GOK-iem. 

Pani dyrektor odpowiedziała, że współpraca z GOK-iem zawsze była dobra, ale dodała, że 

obecnie takim dobrym zapleczem lokalowym na organizację imprez jest filia przedszkolna w 

Brzykowie, toteż przedszkole coraz mniej korzysta z uprzejmości Gminnego Ośrodka 

Kultury.   

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty – Pan Marcin 

Janiak zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna           Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych i Oświaty 

 

           Marcin Janiak 

 

 


